
 

 

 

Protokoll Styrelsemöte den 10 maj 
2023 

 

 
Närvarande: Carina A, Göran N, Kerstin S, Gunilla A, Eva K, Hans N, Anita R-N, Britt-Marie P, Eva G, 

Jan-Erik B och Gert-Åke I. 

 

1. Ordföranden öppnar mötet. Dagordningens godkännande. 

2. Genomgång av föregående mötesanteckningar. 

3. Årsmötet, konstituera styrelsen. 
Mötet valde programkommitté: Nyval av Kerstin S, kvarstår Lena H, Gunilla A, Göran N, Anita 

R-N, Henrik V och Gert-Åke I. 

4. Ekonomi, värva företag. 
Föreningen ska lösa licens på ett Adobe Acrobate Standard-program för att kunna öppna upp 

texter. Kostnaden är 1850 kr per år. 

5.  Elstöd. 
Ska sökas på Skatteverkets hemsida före 31/5. Gäller främst för Glimmeboda. 

6.  Revisionen plus rutiner 2024. Se bilaga! 
Mötet diskuterade förslag på nya rutiner/årshjul kring verksamhet och ekonomi. Viktigt att 

beslut finns protokollförda.  Gert-Åke I kommer att vara en resursperson inom ekonomiska 

frågor. 

7. Bidrag från Tomelilla och Simrishamns kommun och 

Länsstyrelsen. Sponsring.  
Tomelilla kommun ger 4000 kr bidrag till återinvigningen av Agusastugans jordkällare. 

Mötet beslöt att intäkterna från föreningens föreläsningsserie, från allmän försäljning och   

gåvor till föreningen under 2023 går till Mellby Möllas reparation. 

Hur värvar vi företag, som vill sponsra Albo Härads Hembygdsförening? En kampanj på 

Instagram och Facebook ska startas. Alla medlemmar får hjälpas åt att hitta intresserade 

företag. 

 



 

 

 

 

 

8.  Medlemsbladet i höst ska handla om råg. 
Hans dokumenterar i skrift och bilder om Glimmebodas odling. 

9. Programmet. 
Närmast är vandring vid Rörums Norra å den 16 maj och bål i Agusa den 17 maj. 

   10.Skånes Hembygdsförbunds stämma i Bengtemölla 23april. 
Hembygdsföreningens bildspel blev mycket uppskattat. 

   11.Hemsidan, Facebook, Instagram. 
       En film om Fågeltofta, filer med Sankt Olofsbladet och diverse andra filmer är publicerade på        

föreningens hemsida. 

   12.Textilgruppen, enkät om textilförvaltning. 
        Enkäten blev inte besvarad. 

   13.Skolrådet i Ravlunda har möte 22 maj. 
       Saker att ta upp: föreningens hyra och anslutning av wifi.  

   14.Webbinarier, kurser mm. 
      Göran N medverkade i ett lunchmöte om bakning. Finns att se på Skånes Hembygdsförbunds    

hemsida.  

     15.Hembygdametoden; följ länken   
www.hembygd.se/shf/foryngringsarbete?utm_campaign=cmp_3001155&utm_s

ource=getanewsletter&utm_medium=email 
Ska vi anordna en studiecirkel till hösten? Frågor att då fördjupa sig i: hur arbetar vi, varför 

gör vi vissa saker, vilka når vi? Hur ska vi nå nya grupper/medlemmar? Hur behåller vi gamla 

medlemmar? 

16.Brandövning 
Simrishamns räddningsvärn vill ha 13 000 kr per tillfälle. Det är för dyrt! Vilka alternativ finns?  

Andrarums Frivilliga brandkår? Jan-Erik jobbar vidare med frågan. 

 

 

http://www.hembygd.se/shf/foryngringsarbete?utm_campaign=cmp_3001155&utm_source=getanewsletter&utm_medium=email
http://www.hembygd.se/shf/foryngringsarbete?utm_campaign=cmp_3001155&utm_source=getanewsletter&utm_medium=email


 

 

17.Rundan 
Kerstin: Arkivet i Brösarp är tömt. Mötet beslöt att sälja två plåtskåp som stod i arkivet. Det fanns    

11 arkivlådor med gamla brev och kort. Vad gör vi med dem? 

Arkivgruppen har samlats vid två tillfällen och börjat att slänga gammal materiel som inte är   

befogat att spara. Målet är att få ner volymen inför vidare arkivarbete. 

Glimmeboda: Linet är sått och asken ska fällas i veckan. 

Bondrumsgården: Gården är vårstädad. En konstnärsgrupp från Hjärt- och lungsjukas förening 

har besökt gården för att sitta och måla på gården. 

Agusa: Kanske ska matjorden läggas på jordkällaren nu. Detta är i så fall den avslutande delen av 

reparationen. 

Göran: Göran har fått förfrågan om föreningen vill ta emot gamla föremål från Andrarums 

Frivilliga brandkår. Mötet beslutade att föreningen skulle tacka nej till erbjudandet. Göran har 

varit på Skånsk Mölleförenings årsmöte. Mölleföreningen funderar på att sponsra skånska 

möllor. Kan Mellby mölla bli aktuell? Göran ska undersöka hos Länsstyrelsen vilka kriterier det 

finns för att få Mellby mölla kulturminnesmärkt. 

Hallamölla: Högesta skänker virke till vattenhjulet. Ska fällas i Maglehems Ora. Ekaxeln ska 

transporteras till Gyllebo och sågas där. 

Krubbemölla: Man har gjort ett permanent regnskydd i trädgården. Planer finns för att göra en 

vandringsstig från idrottsplatsen till Krubbemölla. Det finns jättelokor på området som Högesta 

ska bekämpa. 

18.Övriga frågor 
Föreningen har fått ett tack från Reinhold Johnssons anhöriga med anledning av hans bortgång. 

Dessutom fick föreningen en skrift ”Minnen från Eljaröd” skriven av Reinhold. 

19.Nästa möte 
Styrelsemöte ons den 6 sep 19.00. 

 

Vid tangentbordet: Eva Karlsson 



 

 

Bilaga 

Förslag om vår ekonomi och revision att diskutera 

 

- Alla konton in under Albos 

- Tittafunktion för kassör, ordförande, vice ordf/byggnadsansvarig, 

revisorer på alla konton inkl fonder 

- Tittafunktion på Albos för medlemsansvarig 

- Årshjul för all ekonomi, bidrag sökas, revision mm 

- Efter årsslut all ekonomisk redovisning för alla ringar/grupper till kassören 

senast 31 januari 

- All redovisning samanställd till revisorerna senast 1 mars 

- Dagordning, verksamhetsberättelse, ekonomisk redovisning ut på 

hemsidan 14 dagar innan årsmöte 

 


